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Notulen Bestuursorgaan KBF 

11.12.2023. 
 

De bijeenkomst verliep hybride via Teams. 

Aanwezigen: Yanick Bos, Frank Stevens, Hans Kok, Sam De Smet, Nicole Vyncke, Paul 

Leysen, Bruno Vermeeren, Stefan Huylebroeck, Nick Van Keer, Brenda De Fré, Debbie 

Sanders, Annelore Orije, Bart De Smet, Nelis Caubergs, Herman De Kegel (notulen) 

Verontschuldigd: Bart Overlaet en Gilke Bisback 

Afwezig: Paul Verzele 

Agendapunten: 

1. Goedkeuring notulen BO KBF 21.11.2023 

2. Jaaractieplannen sportcellen/disciplines 

3. Begroting 2024 

4. Chaveehut  

5. Varia 

1. Goedkeuring notulen BO 21.11.2023. 

De notulen worden zonder verdere opmerkingen goedgekeurd. 

2. Jaaractieplannen sportcellen/ disciplines.  

De KBF-personeelsleden en celvoorzitters belichten aan de hand van een pp-presentatie 

gedetailleerd de realisaties 2023, de toekomstplannen 2024 en een voorstel budget 2024 

van volgende domeinen van de KBF werking: 

● Bergwandelen 

● Winter 

● Skyrunning 

● Communicatie 

● Algemene Initiatieven 

● Bergbeklimmen 

● Rotsklimmen 

● Via Ferrata 

● Canyoning 

● Sportklimmen 

Door ziekte van een medewerker kon het domein Topsport niet worden 

behandeld. De informatie zal worden bezorgd en becommentarieerd via e-

mail. 

Bij de bespreking komen o.a. volgende punten aan bod: 

● Bergwandelen: 
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○ In welke provincies werden opleidingen zelfstandig bergwandelaar 

georganiseerd? 

○ Welke doelgroepen werden in 2023 bereikt en welke activiteiten zijn voorzien 

voor een ander doelpubliek (bv. met de Getfit2Hike’)? 

● Winter: 

○ Met VTS lopen gesprekken over een drytoolwand in Limburg. 

● Skyrunning: 

○ Er is nog onzekerheid over mogelijke financiële ondersteuning door Sport 

Vlaanderen voor het uitbreiden van de werking van deze discipline 

○ Een deel van de kosten (BK en wedstrijdondersteuning) dienen door CMBel 

gedragen te worden.  

● Communicatie: 

○ De tijdsbesteding secretariaat is in rekening gebracht bij de planning van 

nieuwe publicaties omdat die uitgebracht worden i.f.v. de disciplines en dus 

goed gespreid zijn in tijd 

○ Op de Algemene Vergadering zal een toelichting worden gegeven over de 

initiatieven voor de clubs (publicaties, t-shirt ondersteuning, …) 

○ Er worden geen KBF-T-shirts aangeboden in klimzalen in het algemeen, wel 

in klimzalen die verbonden zijn met een club 

○ In september 2024 zal o.b.v. de begrotingscontrole (is er nog marge) bekeken 

worden of er KBF-T-shirts aangeboden kunnen worden. 

○ Huttenwirten zullen worden aangesproken voor aanwezigheid op de KBF-

stand van de Fiets- en Wandelbeurs 

○ De financiële steun aan de clubs voor het bedrukken van een T-shirt wordt 

verhoogd van 4,00 € naar 5,00 € 

● Algemene Initiatieven (d.i. disciplineoverschrijdende zaken): 

○ Gepleit wordt voor een tijdige communicatie naar de clubs van de door KBF 

georganiseerde activiteiten zodat clubs hun eigen activiteiten erop kunnen 

afstemmen 

○ Op termijn zal actiever worden ingezet op het gericht analyseren van 

bijscholingen gevolgd door sportkaders zodat ze kunnen gemotiveerd worden 

zich bij te scholen 

○ Voor de Noodoefening iets scherper communiceren voor welke discipline 

deze is bedoeld. Er zal gewerkt blijven worden met groepjes zodat elke 

begeleider een realistische context ervaart met deelnemers/simulanten en 

zich zal kunnen inleven in de verschillende rollen die bij een noodsituatie aan 

bod komen. 

○ Voorgesteld wordt de (Engelstalige) reddingsdienst een webinar te laten 

geven zodat stagebegeleiders of leden in aanraking komen met wat achter de 

schermen gebeurd bij een ongeval 

○ De eerste bijeenkomst van de Veiligheidsvergadering is gepland op 7.2.2024. 

● Bergbeklimmen: 

○ Gepleit wordt voor een campagne in aanloop naar de zomer 2024 via de 

sociale media en naar de pers met een positieve boodschap over wat KBF 

doet om bergsportongevallen maximaal te vermijden (bv. opleidingen 

zelfstandig sporter, opleiden begeleiders…) en hoe een KBF-lidmaatschap 

relevant kan zijn om via clubactiviteiten een vermindering van de risico’s te 

bekomen. 
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● Rotsklimmen: 

○ Wijzigingen aan kvb’s voortaan ook communiceren naar NKBV en CAB 

○ Het verlagen van drempels richting sportkaderopleidingen zal aan bod komen 

op de Beleidsdag 2024 bij de discussie over de hervorming van de 

sportkaderopleidingen 

○ Voldoende aandacht voor vertaling van artikels uit Berg Und Steigen, indien 

mogelijk i.s.m. NKBV 

● Via Ferrata 

○ De wenselijkheid van een specifieke sportkaderopleiding voor deze discipline 

wordt meegenomen in de hervorming van de sportkaderopleidingen 

● Canyoning: 

○ Een samenwerking met de Kayakfederatie rond een opleiding 

‘Wildwaterzwemmen’ is niet eenvoudig omwille van te veel 

disciplinegebonden technieken 

● Sportklimmen: 

○ In het regionale bouldercircuit wordt als opstap gestreefd naar het maximaal 

gebruiken van wedstrijdreglementen uit het nationale circuit 

○ Met Sport Vlaanderen zal worden samengewerkt rond VIP2024 (Parijs) 

waarbij KBF vooral de communicatie zal doen over het concept 

● Topsportklimmen 

○ het uitwerken en opzetten van een VTS-opleiding Trainer A Sportklimmen 

moet ingecalculeerd worden in de topsportbegroting 2024. 

3. Begroting 2024. 

Op vlak van de begroting 2024 worden volgende items aangebracht: 

● De voorziene onkosten voor de werken in de Chaveehut maken momenteel geen 

deel uit van de begroting 2024. Dit moet nog verwerkt worden.  

● Dat de budgetten van de sportcellen meestal geen winst opleveren is een bewuste 

keuze: om maximaal te investeren in betaalbare opleidingen en bijscholingen van 

sportkaders 

● Om voldoende onderhoud te kunnen voorzien moet voor de hutten een budget 

voorzien worden voor onderhoudskosten (bv. voor het regelmatig kunnen vervangen 

van matrassen, bedden, frigo’s, enz…). Bovendien moet hierbij ook rekening 

gehouden worden met de kostprijs van periodieke controles i.k.v. de verschillende 

vergunningen en onderhoudscontracten (bv. brandblussers, brandcentrale…). Deze 

zaken zullen worden geïnventariseerd door de huttenverantwoordelijke. 

4. Chaveehut. 

Wat de aan gang zijnde werken betreft, wordt gemeld dat de aanpassingen van de keuken 

volop in uitvoering is om aan de normen te voldoen om maaltijden te mogen aanbieden. 

De vergunningsaanvraag voor de vernieuwing van het dak en het voorzien van een plaats 

voor campers, wordt voorbereid en zou eind december 2023 ingediend worden. Gemeld 

wordt dat de gemeente er positief tegenover lijkt te staan (m.b.t. het vernieuwen van het dak). 

Nadien worden - minstens voor het dak - de offertes voorbereid zodat in de loop van de 

maand mei een beslissing kan worden genomen. 
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Voor de uitbreidingswerken laat de provincie op zich wachten om een bijeenkomst te 

plannen. 

Beslissingen: 

● Binnen de wirtenploeg beschikbaarheid bespreken tijdens verlengde weekends 

(eventueel vanaf donderdagen i.p.v. vrijdagen in mei/juni/september) om de 

bezettingsgraad te verhogen 

● Voor de dakwerken minstens 3 offertes bekomen 

5. Varia 

Er worden geen nieuwe agendapunten aangebracht. 

 
Volgende bijeenkomst: KBF-beleidsdag op zaterdag 13 januari 2024 om 10:00 u. in JH 

Bruegel te Brussel. 


